

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: AL-SHARQ INVESTMENTS

PROJECTS(HOLDING)

Date: 13-05-2025 12:35:48 PM Subject: Dividend Distribution Date السادة ميئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق للمشاريع الاستثمارية التاريخ: 13-05-2025 PM 12:35:48 الموضوع: موعد توزيع الأرباح

Number: 34/2025 Date: 12/5/2025

Subject: - Dividend Distribution for the year 2024 To:-. Jordan Securities Commission, To:-Amman Stock

Exchange.

With reference to the disclosure instructions and with reference to the resolutions of the general assembly meeting of our company, which was held on Saturday, 26/4/2025, please inform you that the distribution of dividends for the year 2024 will start at 6% (six percent) of the nominal value per share to shareholders as on Sunday morning, 18/5/2025 at Jordan Kuwait Bank / in all its branches operating in Jordan. Attached is the text of the distribution announcement, (AL-SHARQ

INVESTMENT PROJECTS CO. PLC (A I P C)
Announcement of Shareholders' Dividends Distribution for the Year 2024 Al Sharq Investment Projects Company announces to the shareholders registered in its records on the date of the ordinary general assembly meeting corresponding to 26/4/2025 the distribution of dividends for the year 2024 at the rate of 6% (six percent) of the nominal value per share, as of Sunday morning, 18/5/2025. Shareholders are kindly requested to contact Jordan Kuwait Bank / all its branches operating in Jordan to receive dividends with the necessary identification documents. Al Sharq Investment Projects Company Financial Manager Ayman Saleh Al-Hourani

الرقم :2025/34 التاريخ :2025/5/12

الموضوع:- توزيع الأرباح عن عام 2024 السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين السادة /بورصة عمان المحترمين.

تحيه طيبه وبعد،

بالإشارة إلى تعليمات الإفصاح وبالإشارة إلى قرارات اجتماع الهيئة العامة لشركتنا ، والذي عقد يوم السبت الموافق 2025/4/26 ، نرجو إعلامكم بأنه سيتم البدء بتوزيع أرباح الأسهم عن عام 2024 بواقع 6% (ستة بالمائة )من القيمة الاسمية للسهم الواحد على المساهمين اعتبارا من صباح يوم الاحد الموافق 2025/5/18 في البنك الأردني الكويتي/ في جميع فروعه العاملة في المملكة. مرفق ادناه نص اعلان التوزيع:-شركة الشرق للمشاريع الاستثمارية م.ع.م AL-SHARQ INVESTMENT PROJECTS CO.PLC (A I P C) إعلان توزيع أرباح المساهمين عن عام 2024 تعلن شركة الشرق للمشاريع الاستثمارية للسادة المساهمين المسجلين في سجلاتها بتاريخ انعقاد الهيئة العامة العادي الموافق 2025/4/26 عن توزيع أرباح الأسهم عن عام 2024 بواقع 6% (ستة بالمائة) من القيمة الاسمية للسهم الواحد وذلك اعتبارا من صباح يوم الاحد الموافق 2025/5/18. يرجى من السادة المساهمين الكرام مراجعة البنك الأردني الكويتي /بجميع فروعه العاملة في المملكة لاستلام أرباح الأسهم مصطحبين معهم الأوراق الثبوتية اللازمة. رئيس مجلس الإدارة عمر احمد حوراني وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، شركة الشرق للمشاريع الاستثمارية المدير المالي أيمن صالح الحوراني

13-05-2025

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: Ayman saleh Mousa Horani

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayman saleh Mousa Horani